
Protokół nr IX/2015 
z sesji Rady Gminy w Krzemieniewie 

z dnia 27 października 2015 r. 
 

 
Sesja Rady Gminy w Krzemieniewie odbyła się 27 października 2015 r. o godz. 

1400 w sali Gminnego Centrum Kultury w Krzemieniewie. 

Otwarcia obrad dokonał przewodniczący Rady Piotr Sikorski, który powitał obecnych 

radnych a w imieniu Rady zaproszonych gości Listy obecności stanowią  załączniki nr 

1, 2 i 3   do protokółu. 

Następnie przewodniczący - na podstawie listy obecności - stwierdził, że w obradach 

bierze udział 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób 

stanowi quorum do  podejmowania prawomocnych decyzji.  

 

 Przewodniczący zaproponował następujący porządek obrad: 

 
1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji.  

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym. 

4. Pytania, wnioski, interpelacje radnych. 

5.  Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego gminy Krzemieniewo. ( druk nr 55) 

6. Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych gminy Krzemieniewo w roku 

szkolnym 2014/2015 

7. Podjęcie uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości na 2016 r. 
( druk nr 56).  
 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości. ( druk nr 57). 
 
9.  Podjęcie uchwały w sprawie stawki opłaty targowej , ustalenia inkasentów i 

wynagrodzenia za inkaso. (druk nr 58) 

10. Podjęcie uchwały w sprawie stawek  podatku od środków transportowych.  

( druk nr 59). 

11. Podjęcie uchwały w sprawie   zwolnień z podatku od środków transportowych.  

(druk nr 60). 

12. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wzorów formularzy deklaracji na podatek  
rolny, leśny i od nieruchomości oraz informacji o nieruchomościach i obiektach 
budowlanych, informacji o gruntach i informacji o lasach. ( druk nr 61).  
 



13. Podjęcie uchwały w sprawie poboru podatków w drodze inkasa , ustalenia 
inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. ( druk nr 62) 
 

14. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu Gminy 
Krzemieniewo  na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy 
zabytkach wpisanych do rejestru zabytków, nie stanowiących własności gminy. ( 
druk nr 63) 
 

15.  Podjęcie uchwały  w sprawie dokonania zmiany w budżecie gminy Krzemieniewo na  
2015  r. ( druk 64) 

16. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmiany w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej. ( druk 65 ) 
 

17. Podjęcie uchwały w sprawie w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy 
Krzemieniewo z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami w 
rozumieniu ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 
2016. ( druk nr 66) 

 
18. Podjęcie uchwały w sprawie zbycia mienia gminnego. (druk nr 67) 

 
19. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2014 r 

 
20.  Odpowiedzi na pytania, wnioski i interpelacje. 

 
21.  Wolne głosy  

 
22.  Zakończenie. 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych chciałby wystąpić z 

wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym porządku obrad. 

Radni nie zgłosili uwag do zaproponowanego porządku , wobec czego przystąpiono do 

jego realizacji. 

 

Ad p.2. 

 

Następnie  zapytał radnych o uwagi do projektu protokółu z poprzedniej sesji. 

Uwag nie zgłoszono.  

W związku z powyższym Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem 

protokółu z VIII sesji.  

Za przyjęciem protokółu głosowało 15 radnych. Protokół został przyjęty jednogłośnie. 

 

Ad. p. 3. 

Przewodniczący Rady poprosił pana Wójta o przedstawienie sprawozdania z 

działalności w okresie międzysesyjnym. 



Wójt poinformował zebranych, że w okresie od września do października br.  

- kontynuowano prace związane z wykonaniem dokumentacji na oczyszczalnię ścieków 

w Luboni, i sieci kanalizacyjnej I etapu, 

- realizowany będzie gazociąg „Odolanów – Lwówek”, który przebiegał będzie przez 

naszą gminę w części południowej obecnego gazociągu, 

- rozstrzygnięto przetarg na remont biblioteki w Pawłowicach, który wygrała Firma 

Remontowo- Budowlana pana  Alfreda Klabika z Frankowa, 

- Ogłoszono na dzień 03 listopada 2015 r.  przetarg na budowę grillowiska w Oporowie, 

- Zakończono prace związane z budową ciągu pieszo rowerowego w Garzynie długości 

550 mb., 

- Do połowy listopada zostanie wykonane zadanie dotyczące oświetlenia, 

- przygotowujemy materiały do sprzedaży działek w strefie przemysłowej, 

- w trakcie realizacji jest budowa ujęcia wody w Oporówku, 

- podpisano umowę z Bankiem Zachodnim na kwotę 4 tys. zł na budowę chodnika w 

Garzynie na osiedlu Słonecznym.( przekazana kwota ma być na zakup materiałów , a 

chodnik wykonają mieszkańcy Garzyna), 

- realizowany jest remont drogi nr 12 od miejscowości Garzyn do miejscowości Zbytki, 

- wójt uczestniczył w spotkaniu Rady Programowej OFAL, 

- poinformował o wynikach wyborów do Sejmu RP i Senatu RP , które odbyły się 25 

października 2015 r. ( frekwencja w gminie wyniosła 42 %, najwięcej głosów otrzymała 

parta PIS – 30,2 %, na drugim miejscu PSL – 29 % i PO 19 %) 

Ad p.4. 
Po złożeniu sprawozdania przez Wójta,  Przewodniczący Rady zaprosił radnych do 

zgłaszania interpelacji, wniosków i zadawania pytań. 

Radny Marek Garbacz – zapytał o realizację drogi nr 12, ponieważ słyszał , że 

Prezydent Miasta Leszno wystąpił o realizację tej drogi , czy są jakieś możliwości, aby tę 

drogę zrobić w całości. 

Zapytał również jak układa się współpraca Wójta z Prezydentem Miasta Leszno. 

Ponieważ innych problemów nie zgłaszano Przewodniczący przystąpił do kolejnego 

punktu porządku obrad. 

Ad p.5. 

O przedstawienie projektu uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium 

uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego gminy Krzemieniewo we 

wsi Krzemieniewo, Przewodniczący poprosił pana inż. Jerzego Bolanowskiego – 

urbanistę. 

Pan Bolanowski wyjaśnił, że właściciele działek położonych w miejscowości 

Krzemieniewo przy ul. Leśnej, zwrócili się z wnioskiem o zmianę przeznaczenia tych 



nieruchomości na cele działalności gospodarczej. Obecnie działki te stanowią częściowo 

grunty leśne. Zmianę przeznaczenia gruntów leśnych na cele nieleśne można dokonać w 

trybie sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Krzemieniewo. 

Po rozpatrzeniu wniosku właścicieli terenu oraz przeprowadzeniu analiz dotyczących 

zasadności dokonania zmiany Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego gminy Krzemieniewo przygotowano uchwalę o przystąpieniu do jego 

zmiany. Zmiana studium została sporządzona zgodnie z wymogami ustawy o 

planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 

Następnie  odczytał treść uchwały. 

Ponieważ pytań do przedstawionego projektu uchwały nie było, Przewodniczący 

przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. Uchwała została przyjęta 

jednogłośnie i stanowi zał. nr 4 do niniejszego protokółu. 

 

Ad.p.6. 
O przestawienie informacji o stanie realizacji zadań oświatowych w gminie 

Przewodniczący poprosił pana Wójta. 

Wójt zapytał radnych czy ma przedstawić szczegółowo informację, ponieważ materiał 

ten został wszystkim radnym wysłany wraz z  zaproszeniem na sesję. 

Radna Maria Kamyczek poprosiła o przedstawienie ogólnej informacji nt. oświaty. 

W związku z prośbą Radnej,  pan Andrzej Pietrula poinformował o ilości uczniów i 

oddziałów, na które przekazywane są dotacje. 

Wszystkie dzieci, chętnych rodziców zostały przyjęte do przedszkoli i oddziałów „O”. 

Baza oświatowa na terenie gminy jest dobra i wystarczająca. 

Kadra jest również bardzo dobra, 53 % kadry, to nauczyciele dyplomowani i 24 % to 

mianowani, co niestety generuje wydatki, ponieważ nauczyciele z większym stażem są 

kosztowni. 

Finansowanie zadań oświatowych, to przede wszystkim subwencja oświatowa.  

W gminie nie było problemu z 6-cio latkami, co świadczy o dobrej współpracy 

dyrektorów szkół z rodzicami. 

Wyniki nauczania nasze Szkoły mają dobre. ( informacja o stanie realizacji zadań 

oświatowych gminy Krzemieniewo w roku szkolnym 2014- 2015 stanowi zał. nr  5 do 

niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady po przedstawieniu przez Wójta informacji , podziękował 

Dyrektorom Zespołów Szkół za dobrze prowadzone placówki i pogratulował sukcesów.  

Następnie udzielił głosu Dyrektorowi Zespołu Szkół w Nowym Belecinie.. 

Dyrektor pan Mikołaj Kulczak podziękował za dobre przyjęcie przez radnych informacji 

o stanie szkół i jednocześnie zaprosił wszystkich na obchody 11 listopada br.  na godz. 

11,00  do wigwamu w Bojanicach na wydarzenie pn. „Patriotyczne Bieganie”. 

 



Ad.p.7. 

W kolejnym punkcie obrad Przewodniczący poprosił panią Skarbnik o przedstawienie 

uchwały w sprawie stawek podatku od nieruchomości. 

Pani Skarbnik poinformowała, że stawki podatku od nieruchomości na 2016 r. nie 

ulegają zmianom w stosunku do roku 2015. 

Ponieważ radni nie wnosili uwag do przedstawionych propozycji stawek podatku od 

nieruchomości, Przewodniczący przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem projektu uchwały głosowało 15 obecnych radnych . 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi zał. nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.p. 8. 

Projekt uchwały w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości przedstawiła również 

pani Skarbnik. 

Poinformowała, że proponuje się zwolnić od podatku budynki i budowle zajęte na 

prowadzenie działalności przeciwpożarowej oraz grunty pod drogami śródpolnymi i na 

potrzeby kanalizacji sanitarnej oraz stacje uzdatniania wody. 

Ponieważ  nie wniesiono uwag do przedstawionego projekty uchwały Przewodniczący 

przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. Uchwała została przyjęta 

jednomyślnie i stanowi zał. nr 7 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.p. 9.  

Projekt uchwały w sprawie stawki opłaty targowej, ustalenia inkasentów i 

wynagrodzenia za inkaso przedstawiła pani Skarbnik. 

Wyjaśniła, że stawka opłaty targowej w proponowanym projekcie pozostaje bez zmian 

w stosunku do roku 2015 i wynosi 12 zł dziennie. Proponowana wysokość 

wynagrodzenia za inkaso pozostaje również bez zmian i wynosi 10 % pobranej i 

wpłaconej do budżetu gminy opłaty targowej. 

Radni nie wnosili uwag do zaproponowanej uchwały, w związku z tym Przewodniczący 

przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. Uchwała została przyjęta 

jednomyślnie i stanowi zał. nr 8 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. p.10. 

Kontynuując podejmowanie uchwał w sprawach podatkowych na 2016 r.,  pani 

Skarbnik zaproponowała uchwałę w sprawie stawek podatku od środków 

transportowych . Wyjaśniła, że stawki tego podatku pozostają na poziomie roku 2015. 

Radny Marek Garbacz zajął głos i powiedział , że wielokrotnie apelował, aby stawki tego 

podatku obniżać, w celu pozyskania firm, które będą rejestrować na naszym terenie 

pojazdy. 



Ponieważ innych uwag nie wnoszono, Przewodniczący przeprowadził głosowanie. Za 
przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych.  Uchwała została przyjęta 
jednomyślnie i stanowi zał. nr 9 do niniejszego protokołu. 
 
Ad.p. 11. 

Projekt uchwały w sprawie zwolnień z podatku od środków transportowych 

przedstawiła pani Skarbnik. Poinformowała, że proponuje się zwolnić od tego podatku 

autobusy wykorzystywane na potrzeby przewozów szkolnych. 

Ponieważ Radni nie wnosili uwag do zaproponowanej uchwały, Przewodniczący 

przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. 

Uchwała stanowi zał. nr 10 do niniejszego protokołu. 

 

Ad. p. 12. 

Projekt uchwały w sprawie ustalenia wzorów formularzy deklaracji na podatek rolny, 

leśny i od nieruchomości oraz informacji o nieruchomościach i obiektach budowlanych, 

informacji o gruntach i informacji o lasach, przedstawiła pani Skarbnik. 

Wyjaśniła, że rada gminy ma obowiązek podjąć wspomnianą uchwalę w przypadku 

małych zmian, np. w podstawie prawnej, oraz  gdy kwota podatku nie przekracza kwoty 

100 zł. podatek płatny jest jednorazowo w terminie płatności pierwszej raty. 

Radna Maria Kamyczek zapytała, czy wzory formularzy dotyczą wszystkich podatników. 

Pani Skarbnik wyjaśniła, że  druki te dotyczą tylko tych podatników, u których wystąpią 

zmiany w ciągu roku podatkowego. 

Ponieważ innych pytań nie było Przewodniczący zaproponował przegłosowanie 

uchwały. 

Za przyjęciem głosowało 15 obecnych radnych. Uchwała została przyjęta jednomyślnie i 

stanowi zał. nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.p.13. 

Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały w sprawie poboru podatków w drodze 

inkasa, ustalenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Poinformowała, że stawka wynagrodzenia za inkaso pozostaje bez zmian w stosunku do 

2015 roku. 

Ponieważ radni nie zgłaszali uwag do zaproponowanej uchwały Przewodniczący 

przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednomyślnie i stanowi zał. nr 12 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.p.14. 

Przewodniczący Rady w kolejnym punkcie obrad poprosił pana Wójta o przedstawienie 

projektu uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej z budżetu gminy Krzemieniewo 

na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy zabytkach 

wpisanych do rejestru zabytków, nie stanowiących własności gminy. 
Wójt poinformował radnych, że zgodnie z  ustawą o ochronie zabytków i opiece 

nad zabytkami organ stanowiący gminy może udzielić dotacji na prace konserwatorskie, 



restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków nie 

stanowiących własność gminy . 

W budżecie gminy  na rok 2015 w dziale „ Kultura i ochrona dziedzictwa narodowego” 

zaplanowane zostały między innymi środki w kwocie 5.000 zł na dotacje celowe na 

finansowanie lub dofinansowanie prac remontowych i konserwatorskich obiektów 

zabytkowych.  

 

W  dniu 12 października 2015 wpłynął wniosek od proboszcza parafii p.w. NMP  

Niepokalanie Poczętej  w Oporowie  o przyznanie  dotacji w kwocie 5.000 zł na remont 

ołtarza bocznego PD  w kościele parafialnym w Oporowie.  Ołtarz wpisany jest do 

rejestru zabytków  ( decyzja z dnia 18 grudnia 1996 roku pod numerem 232/B poz.3)  

Rok powstania zabytku określa się na lata  1720-1730. 

 

Wartość kosztorysowa robót wynosi 62.844  zł.  

Proponuje się udzielić dotację z budżetu gminy Krzemieniewo w kwocie 5000 zł, co 

stanowi ok. 8 % wartości zadania. 

Ponieważ nie wnoszono uwag do zaproponowanej uchwały, Przewodniczący 

przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi zał. nr 13 do niniejszego protokołu. 

 

Ad.p.15 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Krzemieniewo na 2015 r. 

przedstawiła pani Skarbnik. 

Poinformowała, że zmiany do uchwały budżetowej dotyczą uporządkowania środków 

budżetowych zaplanowanych na 2015 r.  

Następnie odczytała treść uchwały. 

Ponieważ nie zgłaszano uwag do przedstawionej uchwały, Przewodniczący 

przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i  stanowi załącznik  nr 14  do niniejszego 

protokółu. 

Ad p.16. 

Pani Skarbnik przedstawiła również projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej 

prognozy finansowej gminy Krzemieniewo na lata 2015 – 2024. 

Wyjaśniła, że w wieloletniej prognozie finansowej dokonuje się uaktualnienia 

poszczególnych pozycji załącznika przedstawiającego przepływy finansowe, celem 

uzyskania spójności z podjętą uchwałą zmieniającą budżet gminy na rok 2015. 

 

Ponieważ pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, przewodniczący Rady 

przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. 



Uchwała została przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr 15  do niniejszego 

protokółu. 

 

Ad p.17. 

W kolejnym punkcie porządku obrad Pani Sekretarz przedstawiła projekt uchwały w 

sprawie przyjęcia Programu współpracy gminy Krzemieniewo z organizacjami 

pozarządowymi oraz  innymi podmiotami w rozumieniu ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na rok 2016. 

Ponieważ nie było uwag do przedstawionej uchwały, przewodniczący przeprowadził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych na sesji radnych - uchwała została 

przyjęta jednogłośnie i  stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokółu. 

 

Ad.p.18. 

Pan Zastępca Wójta przedstawił projekt uchwały w sprawie zbycia nieruchomości w 

miejscowości Krzemieniewo, Stary Belęcin, Nowy Belęcin oraz Górzno. 

Radny Marek Garbacz zapytał, czy są już przygotowane niezbędne dokumenty do zbycia 

wymienionych w uchwale gruntów. 

Przewodniczący Rady pan Piotr Sikorski do zadanego pytania przedmówcy dołożył 

pytanie czy znana jest już wartości działek. 

Wójt odpowiedział na zadane pytania następująco : zgodnie z ustawą o gospodarce 

nieruchomościami Rada Gminy podejmuje uchwalę, która wyraża zgodę na zbycie 

gruntów, następnie organ wykonawczy czyli Wójt przestawia warunki do zbycia przy 

ogłaszaniu przetargu. Jeżeli chodzi o wartość działek to zlecimy wycenę biegłemu 

rzeczoznawcy, przed ogłoszeniem przetargu na  działki. 

W interesie gminy  jest  zbycie  działek firmom , które będą rozwijały swoją działalność, 

aby w przyszłości pozyskiwać dochody do budżetu w formie podatku. 

Przewodniczący Rady zwrócił się do Wójta z prośbą, aby dochować wszystkich 

formalności zabezpieczających inwestowanie w działki przemysłowe. 

Radny Marek Garbacz zapytał, czy działki w strefie przemysłowej gminy będą sprzedane 

w całości, czy tylko część. 

Wójt odpowiedział, że kupno działek obwarowane jest planem zagospodarowania 

przestrzennego. Tereny przeznaczone są na konkretne cele i zgodnie z planem nie 

można sprzedać ich pod inną działalność, jak zaznaczona jest w planie. 

Działki sprzedawane będą pod  działalność gospodarczą zgodna z planem 

zagospodarowania przestrzennego. Na dzień dzisiejszy mamy dwie firmy 

zainteresowane kupnem działek, jest to Firma „Debon” z Krzemieniewa oraz Firma pana 

Kaczmarka z Brylewa. 

Działki będą tak sprzedawane, aby zabezpieczyć interes gminy. 

Ponieważ nie było innych pytań i uwag do przedstawionego projektu uchwały 

Przewodniczący przeprowadził głosowanie. Za przyjęciem uchwały głosowało 15 



obecnych radnych. Uchwała została przyjęta jednomyślnie i stanowi zał. nr 17 do 

niniejszego protokółu. 

Ad.p. 19. 

W kolejnym punkcie obrad Przewodniczący Rady poinformował radnych , że zgodnie z 

przepisami ustawy o samorządzie , zobowiązany jest to dnia 30 października każdego 

roku przedstawić radnym informację o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

Następnie odczytał pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego w Lesznie , który 

zweryfikował oświadczenia majątkowe radnych za 2014 r., Wymienił nazwiska radnych, 

którzy powinni zgłosić się do Urzędu Skarbowego i wyjaśnić nieprawidłowości w celu 

złożenia korekty oświadczenia. ( pismo Naczelnika Urzędu Skarbowego stanowi zał. 

Nr 18 do protokołu.) 

Wójt  przekazał  informację z analizy oświadczeń majątkowych  złożonych przez 

kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz pracowników wydających decyzje 

administracyjne w jego imieniu. Uwag do tych oświadczeń Urząd Skarbowy nie zgłaszał. 

Wszystkie oświadczenia zostały złożone w ustawowym terminie. 

Ad p. 20. 

Wójt na zgłoszone interpelacje, wnioski i pytania odpowiedział następująco: 

- w sprawie drogi nr 12 w granicach miasta Leszna, nie jest kompetentny do odpowiedzi. 

Prezydent Miasta Leszno występował o realizację drogi nr 12 , ale tylko w granicach 

Miasta Leszno. 

- w sprawie współpracy i relacji z Panem Prezydentem Miasta Leszna odpowiedział że 

są one dobre, ale ma trochę zastrzeżeń co do poczynań Prezydenta np. w sprawie Spółki 

MZO , na spotkaniu z Wójtami i Burmistrzami Prezydent rozmawiał o rozszerzeniu 

Zarządu, a tydzień po rozmowach dowiadujemy się , że Prezes MZO jest odwołany. My,  

jako gmina mamy w tej Spółce udziały i chodzi nam o zabezpieczenie naszych udziałów. 

Naszym interesem jest , aby Spółka dobrze pracowała. Na relacje Gminy z Miastem, 

przekładają się relacje Miasta ze Starostwem. 

Ad.p.21.  

W punkcie wolne głosy,  Przewodniczący Rady odczytał pismo Komendanta 
Wojewódzkiej Policji w Poznaniu skierowane do Rady Gminy w sprawie zwolnienia z 
podatku od nieruchomości. Następnie pismo to przekazał Wójtowi w celu 
ustosunkowania się do prośby Komendanta. 
Wójt odpowiedział radnym , że  podobne wnioski wpływają do Urzędu co roku i 
zapewnił, że w gminie nie ma zwolnień od podatków poza zwolnieniami ustawowymi. 
Sołtys wsi Kociugi zajął głos w sprawie prośby mieszkańców o zamontowanie lampy 
ulicznej na zakręcie. 
Wójt odpowiedział, że jeżeli będzie to możliwe do zrobienia bez pozwoleń na budowę, to 
lampę można tam założyć. 
Sołtys wsi Górzno- poinformował, że zebranie wiejskie i obecni na zebraniu 
mieszkańcy podejmują decyzje o postawieniu siłowni zewnętrznej , a starsi mieszkańcy 
chcieliby chodnik od bloku w kierunku Górzna. 



Wójt odpowiedział , że decyzje podejmuje się na zebraniu wiejskim, poza tym jeżeli 
chodzi o chodnik, to jest sprawa Powiatu, ponieważ jest on przy drodze powiatowej. 
Radna Maria Kamyczek – prosiła o złożenie informacji  o wynikach głosowania ze 
wszystkich obwodów w gminie Krzemieniewo w gazecie gminnej. 
Sołtys wsi Drobnin poruszył następujące sprawy : 
- interwencji w sprawie naprawy drogi Powiatowej w kierunku z Drobnina do Kociug, 
- zamontowania  lustra na krzyżówce w Drobnie od miejscowości Kociugi , 
- naprawy studzienki kanalizacyjnej przy posesji państwa Wasiółków. 
Radny Andrzej Banaszak- zgłosił konieczność zamontowania lustra na krzyżowaniu 
dróg w miejscowości Oporówko. 
Radny Krystian Dutkiewicz – poruszył sprawę zabezpieczenia energetycznego w 
mieszkaniu po państwie Kaczmarków, którzy zginęli w wypadku. 
Wójt odpowiedział, że jest to własność prywatna i tylko na wniosek właściciela można 
wyprowadzić to zabezpieczenie z mieszkania. 
Radny Stanisław Żabicki –  zapytał czy może przeprowadzić zbiórkę pieniędzy  na 
pomoc dla rodziny poszkodowanej w pożarze. 
Radna Małgorzata Tarnowska – podziękowała za zrealizowanie pięknego chodnika 
przy ul. Jesionowej w Garzynie. 
Przewodniczący Rady podziękował Radnej Tarnowskiej za pomoc i realizację zadania 
związanego z naprawami i doposażeniem placów zabaw na terenie gminy. 
Radny Marek Garbacz zwrócił się z prośbą o podanie do publicznej wiadomości 
wysokości podatku rolnego na 2016 r. i jak się  on ma do roku 2015. 
Pan Wójt odpowiedział, że podatek rolny wynosi 134.38 zł za 1 ha przeliczeniowy i jest 
on niższy o 20 zł od podatku w 2015 r. Podatek rolny ustalany jest przez Prezesa 
Głównego Urzędu Statystycznego. Informacje taką umieścimy na stronie internetowej 
Krzemieniewa. 

Ad p. 22. 

 

Innych spraw nie poruszano.  

Wobec zrealizowania porządku obrad, przewodniczący podziękował zebranym za udział 

w sesji i o godzinie 16,35 zamknął obrady. 
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